

| 1 | te// | | يـــجــار TENANCY O | ا <mark>عــــــــــــــــــــــــــــــــــــ</mark> | | | |
|-------|--|--|---|--|--|---|---|
| Prop | erty Usage | صناعي Industrial | نجاري Commercial | 0 | سکني Residential | 0 | ستخدام الوحدة |
| Own | er Name | | | | | | سم المالك |
| Land | llord Name | | | | | | سم المؤجر |
| Tena | ant Name | | У 0 ^х .9 | | | | سم المستأجر |
| Tena | ant Email | تأجر | البريد الإلكتروني للمس | Landlord Email | / | | بريد الالكتروني للمؤجر |
| Tena | ant Phone | | هاتف المستأجر | Landlord Phone | | 2-6 | فاتف المؤجر . ـ ـ ـ ـ ـ ـ |
| Build | ding Name | | إسم المبنى | Location | | | لمنطقة |
| Prop | erty Size (S.M) | مساحة الوحدة (متر،مربع) | Property Type | | نوع الوحدة | Property No | قم الوحدة |
| Prem | nises No (DEWA) | > | رقم العقار (ديوا) | Plot No. | ,>2,42 | | قم الأرض |
| Cont | ract Period To | | إلى | From | | | ــــــــــــــــــــــــــــــــــــــ |
| Annı | ual Rent | | | | | | لإيجار السنوي |
| Cont | ract Value | | | | | | نيمة العقد |
| Secu | urity Deposit Amount | | مبلغ التأمين | Mode of Payme | nt | | لريقة السداد |
| T | erms & Conditior | ıs: | | | | ـڪام: | ً الشروط والأد |
| 1 | The tenant has inspected the production. | premises and agreed to lease t | the unit on its current | الحالية. | تئجار العقار على حالته | دة موضوع الإيجار ووافق على إس | 1 عاين المستأجر الوح |
| 2 | Tenant undertakes to use the protransfer or relinquish the tenan without landlord written approve or any part thereof to third party | cy contract either with or without allowed to see a | out counterpart to any sublease the premises | يل او التنازل عن عقد الايد ـر المأجور أو أي جزء منه د | ، ولا يجوز للمستأجر تحوي ما لا يجوز للمستأجر تاجي | مقابل دونِ موافقة المالك خطياً، ك | يتعهد المستأجر باس للغير بمقابل أو دون ر الباطن مالم يُسمح بد |
| 3 | The tenant undertakes not to m the premises subject of the cor tenant shall be liable for any dar | ntract without obtaining the land | | | | دم إجراء أي تعديلات أو إضافات ستأجر مسؤولاً عن أي أضرار أو نقد | |
| 4 | The tenant shall be responsible charges resulting of occupying | e for payment of all electricity, v leased unit unless other condition | water, cooling and gas don agreed in written. | الغاز المترتبة عن اشغا | رباء والمياه والتبريد و | ؤولا عن سداد كافة فواتير الكه دتفاق على غير ذلك كتابياً. | |
| 5 | The tenant must pay the rent landlord. | amount in the manner and d | ates agreed with the . <u>ا.</u> | والطريقة المتفق عليه | هذا العقد في التواريخ | داد مبلغ الإيجار المتفق عليه في | 5 يتعهد المستأجر بس |
| 6 | The Tenant fully undertakes to c to the management of the prope such (parking, swimming pools, | erty and the use of the premises | | ىأجور والمنافع المشترة | | نيد التام بالانظمة والتعليمات اا احواض السباحة، النادي الصحي، ا | 2. I 2 D |
| 7 | Tenancy contract parties declar are correct, all formal and legal dispute between parties. | e all mentioned emails addresse notifications will be sent to those | es and phone numbers e addresses in case of | نكون تلك العناوين ه أطراف العقد. | ف المذكورة أعلاه، وت حالة نشوء أي نزاع بين | بصحة العناوين وأرقام الهواتة خطارات والإعلانات القضائية في د | يقر أطراف التعاقد المعتمدة رسمياً للإر |
| 8 | The Landlord undertakes to ena its facilities (Swimming pool, gy intended unless other condition detract from the premises bene | m, parking lot, etc) and do the re n agreed in written, and not to o | تم gular maintenance as | أجله والمرافق الخاصة ، أعمال الصيانة مالم ين | كما يكون مسئولاً عن | ين المستأجر من الانتفاع التام با صحي، مواقف سيارات إلخ) ك، وعدم التعرض له في منفعة ال | حوض سباحة، نادي (حوض |
| 9 | By signing this agreement from undertakes that he is the curre under legal power of attorney do | ent owner of the property or hi | s legal representative | كيل القانوني لذلك الماا | | على هذا العقد إقراراً منه بأنه الماا ة موثقة أصولياً لدى الجهات المذ | |
| | Tenant Sig | ضـاء المستأجر / gnature | اِم | | Landlord Sigr | اء المــؤجـــر / nature | إمض |
| | | | | | | | |

التاريخ

Date _

Date _

| ote: You may add an addendum to this tenancy contract in case you ave additional terms while it needs to be signed by all parties. Tenant Signature / إمضاء المستأجر | |
|--|---|
| ote: You may add an addendum to this tenancy contract in case you ave additional terms while it needs to be signed by all parties. | ع 7 8 لاحظة: يمكن إضافة ملحق إلى هذا العقد في حال وجود أي شروط إضافية، على أن يوقع ن أطراف التعاقد. |
| ote: You may add an addendum to this tenancy contract in case you ave additional terms while it needs to be signed by all parties. | ع 7 8 لاحظة: يمكن إضافة ملحق إلى هذا العقد في حال وجود أي شروط إضافية، على أن يوقع ن أطراف التعاقد. |
| ote: You may add an addendum to this tenancy contract in case you ave additional terms while it needs to be signed by all parties. | ع 7 8 لاحظة: يمكن إضافة ملحق إلى هذا العقد في حال وجود أي شروط إضافية، على أن يوقع ن أطراف التعاقد. |
| ote: You may add an addendum to this tenancy contract in case you ave additional terms while it needs to be signed by all parties. | ع 7 8 لاحظة: يمكن إضافة ملحق إلى هذا العقد في حال وجود أي شروط إضافية، على أن يوقع ن أطراف التعاقد. |
| ote: You may add an addendum to this tenancy contract in case you ave additional terms while it needs to be signed by all parties. | ع 7 8 لاحظة: يمكن إضافة ملحق إلى هذا العقد في حال وجود أي شروط إضافية، على أن يوقع ن أطراف التعاقد. |
| ote: You may add an addendum to this tenancy contract in case you | ع آ آ للاحظة: يمكن إضافة ملحق إلى هذا العقد في حال وجود أي شروط إضافية، على أن يوقع |
| | |
| | |
| | |
| | |
| 7,5 | 9,5 |
| 9) | |
| | |
| 9 | |
|) | / |
| Additional Terms: | شروط إضافية: |
| Original Emirates ID of applicant or representative card by DNRD. | أصل هوية الإمارات لمقدم الطلب أو بطاقة مندوب صادرة عن العامة للإقامة وشؤون الأجانب. |
| Copy of Emirates ID or passport for tenant (individuals) Or trade licer for tenant (companies). | صور من بطاقة الهوية أو جواز سفر المستأجر (للأفراد) أو صور من الرخصة التجارية (se للمستأجر (للشركات). |
| Original unified tenancy contract. | 1 نسخة أصلية عن عقد الإيجار الموحد. |
| Attachments for EJARI registration: | المرفقات للتسجيل على إيجاري: |
| Law No 43 of 2013 determining rent increases for properties. | ● الإطلاع على قانون رقم 43 لسنة 2013 بشأن تحديد زيادة بدل الإيجار. |
| Law No 33 of 2008 amending law 26 of year 2007. | ● الإطلاع على قانون رقم 33 لسنة 2008 الخاص بتعديل بعض أحكام قانون 26 لعام 2007. |
| Law No 26 of 2007 regulating relationship between landlords and tenants | ● الإطلاع على قانون رقم 26 لسنة 2007 بشأن تنظيم العلاقة بين المؤجرين والمستأجرين. |
| You may visit Rental Dispute Center website www.rdc.gov.ae and use Smart Judge service in case of any rental dispute between parties. | ● يمكنكم زيارة موقع مركز فض المنازعات الإيجارية www.rdc.gov.ae وإستخدام خدمة القاضي الذكي في حال نشوء أي نزاع إيجاري بين الأطراف. |
| Know your rights: | لمعرفة حقوق الأطراف: |
| The Landlord undertakes to register this tenancy contract on EJARI affiliated to Dubai Land Department and provide with all required documents. | يتعهد المؤجر بتسجيل عقد الإيجار في نظام إيجاري التابع لدائرة الأراضي والأملاك وتوفير كافة المستندات اللازمة لذلك. |
| In case of discrepancy occurs between Arabic and non Arabic texts with regards to the interpretation of this agreement or the scope of its application, the Arabic text shall prevail. | النص العربي. " " النص العربي. " " " " " " " " " " " " " " " " " " " |
| Any additional condition will not be considered in case it connicts with law | 39,500 |
| Any additional condition will not be considered in case it conflicts with law | |
| the relation between landlords and tenants in the Emirate of Dubai as amended, and as it will be changed or amended from time to time, as long with any related legislations and regulations applied in the Emirate of Dubai. 2 Any additional condition will not be considered in case it conflicts with law | وقت لّآخر، كما يختَّضع للتشريعاتُ واللوائح الأخرى ذات العلاقة النافذة في إمارة دبي. |
| with any related legislations and regulations applied in the Emirate of Dubai. | ً مؤجري ومستأجري العقارات في إمارة دبي، وتعديلاته وأي تغيير أو تعديل يطرأ عليه من وقت لآخر، كما يخضع للتشريعات واللوائح الأخرى ذات العلاقة النافذة في إمارة دبي. |